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a r m a n m e l i . i r

پرونده تنیس  ایران بسته شد
ایسنا: با شکست نوشاد عالمیان، تمام 
نمایندگان ایران در بخش مردان تور جهانی 
تنیس روی میز قطر حذف شدند.  جدول اصلی 
انفرادی و دونفره تور جهانی تنیس روی میز قطر 
برگزار شد و  نمایندگان از دور رقابت ها کنار 
رفتند.  در دور اول جدول اصلی دونفره، تیم 
نوشاد و نیما عالمیان با نتیجه ۳ بر یک مقابل 
تیم هنگ کنگ شکست خورد و حذف شد. در 
دور اول جدول اصلی انفرادی نیز نوشاد عالمیان 
)رنگینگ ۷۳ جهان( مقابل جوآ گرالدو از پرتغال 
)رنکینگ ۹۵ جهان( با نتیجه ۳ بر صفر شکست 
خورد و در همان بازی  اول حذف شد.  پیش 
از این امین احمدیان، محمدعلی رویین تن، 
امیرحسین هدایی و نیما عالمیان حذف شده 
بودند. به این ترتیب رقابت نمایندگان ایران در 

بخش مردان تور جهانی قطر  به پایان رسید.

خارجازمستطیلسبز

گره کور تمدید  قرارداد »دیبالا«
باشگاه یوونتوس در تلاش برای تمدید 
قرارداد پائولو دیبالاست، بازیکنی که از سال 
201۵ در عضویت این تیم است و قرارداد 
فعلی اش با این باشگاه ایتالیایی در پایان فصل 
جاری به پایان می رسد، اما طرفین مذاکرات 
برسر این موضوع را از سرگرفتند، به توافقی 
در این زمینه دست نیافته اند. چند روز پیش 
مذاکرات  بود،  داده  خبر  »توتواسپورت« 
طولانی مدت باشگاه یوونتوس با این مهاجم 
آرژانتینی و مدیربرنامه هایش سرانجام به 
نتیجه رسیده است و طرفین برای عقد قرارداد 
جدید پنج ساله ای به توافق رسیده اند، اما 
»کالچومرکاتو« خبر می دهد که طرفین هنوز 
تا رسیدن به توافقی در این زمینه فاصله دارند. 
دیبالای 2۷ ساله به منظور امضای قرارداد جدید 
درخواست افزایش دستمزد قابل توجهی دارد، اما 
مدیران باشگاه یوونتوس هنوز متقاعد نشده اند 
که آیا این مهاجم آرژانتینی شایسته این افزایش 
دستمزد است یا خیر. دیبالا در 2۵8 بازی برای 
راه راه پوشان تورین به میدان رفته و آمار 102 

گل زده را از خود برجای گذشته است..

خـــبر

دیـــدگــاه

ازبکستان حریف دیرینه فوتسال ایران محسوب می شود و 
با سرمربیان مختلف موفق به شکست این تیم شده ایم. به یاد 
نمی آورم این حریف آسیای میانه نتیجه مساوی هم گرفته 
باشد و بهترین نتایج برای ازبکستان باخت با اختلاف کم 
بوده است. البته این موضوع دلیل نمی شود تا این بار بازنده 
باشد چون در یکسال اخیر اردوها و دیدارهای تدارکاتی 
بسیارخوبی برگزار کرده و از آمادگی خوبی برخوردار است. 
در جام جهانی مقابل گواتمالا شروع بدی داشت ولی در 
مصاف با روسیه مدعی به سختی شکست خورد و در بازی 
آخر مقابل مصر نمایش بهتری ارائه کرد. تیم سرحال تری 
نسبت به دوره های گذشته بوده و برای اولین بار از گروهش 
صعود کرده است. بعید می دانم اگر دست کم گرفته نشود 
بتواند مشکل خاصی برای ایران ایجاد کند. اول از همه باید 
به محمد ناظم الشریعه و کادرفنی او به خاطر باخت مصلحتی 
مقابل آرژانتین تبریک بگویم چون مسیری مناسب را برای 
رسیدن به مرحله نیمه نهایی در نظر گرفته است. ایران پس 
از ازبکستان به احتمال زیاد با قزاقستان بازی دارد چون روی 
ورق این تیم رده هفتمی جهان برابر تایلند که بیش از 10 رده 
پایین تر برنده می شود، مگر آنکه اتفاقی غیرمنتظره رخ دهد. 
قزاقستان چند بازیکن برزیلی الاصل دارد و بااتکا به آنها حریفی 
قدرتمند برای رقبا محسوب می شود. البته انتظار ندارم موفق 
به شکست ایران شود ولی باید تمامی جوانب را در نظر گرفت تا 
از سد این حریف عبور کرد. فکر نمی کنم قزاقستان بتواند مانع 
صعود ایران به نیمه نهایی شود. حدس می زنم اسپانیا و پرتغال 
برگزارکننده یکی از بازی ها مرحله یک چهارم نهایی باشند و در 
چنین مرحله ای اسپانیا به خاطر بازی های بهتری که انجام داده 
برای کسب برتری به مراتب مستعدتر از پرتغال است. کیفیت 
بازی تیم های برزیل، آرژانتین و روسیه هم بسیار خوب است و 
می توان نام قهرمان این دوره جام جهانی را در میان یکی از پنج 
تیم برتر رنکینگ دنیا جست وجو کرد. حالا که قرعه عاقلانه ای 
را برای حضور در مرحله نیمه نهایی انتخاب کردیم باید بادقت، 
صلابت، تمرکز و فرصت طلبی بیشتری بازی کنیم تا از جمع 
مدعیان خارج نشویم چون حذف یکی از سه تیم برزیل، 
آرژانتین و روسیه تا مرحله نیمه نهایی قطعی است و امیدوارم 
درک صحیحی از واقعیت داشته باشیم. بازگشت حسین طیبی 
به ترکیب تیم ملی فوتسال در هر زمانی مفید است. بازیکنی 
که تجربه بازی در لیگ قهرمانان اروپا را در کارنامه دارد چهره 
بین المللی فوتسال ایران محسوب می شود و حضورش در 
ترکیب تیم ملی غنیمتی بزرگ است. اضافه شدن وی از هر 
مرحله ای کیفیت تیم ناظم الشریعه را به مراتب بالاتر می برد. 
فراموش نکنیم بهترین تیم تاریخ فوتسال ایران که ۹ بازیکن 
آن تجربه حضور در سه جام جهانی را دارند و مورد تحسین فیفا 
قرار گرفته، باید افتخاری ناب را رقم بزند. پس از مرحله گروهی، 
پله اول ازبکستان است و تا نیمه نهایی رقبای دندان گیری 
نداریم ولی کامل ترین عملکردمان را در بازی ها باید انجام 
دهیم. صعود به فینال جام جهانی ممکن است به شرطی که 
عجله نکنیم و با حوصله به آنچه لیاقتش را داریم، دست یابیم.

تبریک برای باخت مصلحتی فوتسال  استقلال کماکان درگیر مشکلات مدیریتی 
سمت  فردی  چه  نشده  مشخص  و  است 
مدیرعاملی این باشگاه را برعهده می گیرد. در 
همین زمینه فرشاد فلاحت زاده پیشکسوت 

استقلال پاسخگوی سوالات بود.
  نظرتان در مورد عملکرد استقلال در 

فصل نقل و انتقالات چیست؟
البته هنوز پنجره نقل و انتقالاتی بسته نشده 
است ولی بازیکنان مهمی در این بازار داخلی 
باقی نمانده اند و جذب بازیکن خارجی هم 
دشواری های خاص خود را دارد. مجیدی بیشتر 
بازیکنان جوان را جذب کرده و احتمال آنکه 
نتایج عالی کسب کند را تا حدودی کاهش داده 
است. یکی از رموز موفقیت پرسپولیس حضور 

بازیکنان باکیفیت است.
  مجیدی را به عنوان سرمربی چطور 

ارزیابی می کنید؟
به عنوان فردی که در سال های آخر فوتبالم 
با مجیدی همبازی بودم می دانم که او فرد 
با استعدادی است. مجیدی اگر تنها روی 
مسائل فنی تمرکز کند و وارد مسائلی خارج 
از آن نشود، می تواند با دانش خوب خود به 
پیشرفت استقلال کمک کند. در اینکه استقلال 
مشکلات مدیریتی دارد کسی تردید ندارد 
اما پرداختن سرمربی به مسائلی که خارج از 
حیطه کاری اوست منجر به افت تیم می شود. 
اگر مجیدی بتواند مسائل فنی تیم را حل کند، 

بدون شک استقلال با او به موفقیت می رسد.
  نظرتان در مورد دستیار ایتالیایی 

مجیدی چیست؟
گابریل پین فردی است که کارنامه مشخصی 
دارد و در تیم ملی ایتالیا و تیم های باشگاهی 
بزرگ این کشور کار کرده است. مشکل بزرگ 
این مربی ایتالیایی نداشتن شناخت کافی 
از فضای فوتبال ایران است. او همانند برانکو 
ایوانکوویچ، دراگان اسکوچیچ و... که چندین 
سال در ایران کار کرده اند، نمی داند که شرایط 
فوتبال ایران چگونه است. از آنجایی که مجیدی 
مدتی را کنار آندره آ استراماچونی کار کرده، 
می تواند ارتباط خوبی با این مربی ایتالیایی 
برقرار کند. به نظرم با گذشت مدت زمان 
»پین« می تواند روی موفقیت تیم استقلال 

اثرگذار باشد.
  بهترین گزینه را برای مدیرعاملی 

باشگاه استقلال چه فردی می دانید؟
دو نوع مدیر می توانند به استقلال کمک 
کنند. نمی توانم نام فرد خاصی را به عنوان 
تنها گزینه معرفی کنم اما اگر قرار باشد فردی 
غیرورزشی و با تجربه مدیریت در عرصه ورزش 
انتخاب شود، گزینه هایی چون سعید آذری 
یا علی فتح ا... زاده می توانند برای استقلال 
اثربخش باشند. اگر هم فردی با سابقه ورزشی 
باشد، افرادی چون حسن روشن، بهتاش فریبا 
.. عبداللهی مناسب هستند. در هر  . یا نصرا
شرایطی استقلال نیاز به مدیرعاملی دارد که 

شناخت کافی از این باشگاه را داشته باشد.

گفــتوگــو
فرشاد  فلاحت زاده:
 »فتح ا...زاده« 

می تواند به استقلال 
کمک کند! 

فارس: هافبک اسبق تیم فوتبال پرسپولیس گفت: هرگز 
دوست نداشتم برای دریافت مطالباتم از طریق قانون اقدام 
کنم ولی چاره ای جز این کار نبود. فرشاد احمدزاده گفت: من 
مجبور شدم شکایت کنم چون واقعا در این زمینه بی توجهی 
صورت گرفت. وی افزود: خدا می داند که دلم راضی به این 
کار نبود. چند سال بود که برای مطالباتم پیگیری می کردم 
ولی هیچ پیگیری از طرف باشگاه پرسپولیس صورت نگرفت. 
هافبک جدید سپاهان تاکید کرد: هنوز هم منتظرم تا مسئولان 
باشگاه پرسپولیس تماس بگیرند تا توافق صورت بگیرد. به خاطر 
روزهای خوبی که در پرسپولیس داشتم و هواداران این تیم 
بازهم دوست دارم مسئولان این باشگاه با نماینده من تماس 
بگیرند تا توافق کنیم اما اگر آنها تماس نگیرند چاره ای جز 

پیگیری شکایت ندارم.

  سرمربی تیم فوتبال منچسترسیتی دلیل استفاده از 
چند بازیکن آکادمی این باشگاه در بازی با ویکومب .واندررز 
را توضیح داد. پپ .گواردیولا که در برتری 6 بر یک خانگی 
شاگردانش مقابل تیم دسته سومی ویکومب .واندررز در دور 
سوم جام اتحادیه انگلیس، از 6 بازیکن آکادمی باشگاه استفاده 
کرد، گفت: پیش از هر چیز باید بگویم بازیکنان آکادمی مان 
که در این دیدار فرصت بازی پیدا کردند، به بازیکنان اصلی مان 
کمک کردند اما من می خواهم به طورکلی از آکادمی مان 
تشکر ویژه ای کنم. وی افزود: ما بازیکنان بااستعدادی داریم و 
می توانیم روی آنها حساب باز کنیم. ما نسل خوبی از بازیکنان را 
در اختیار داریم. این یکی از آن شب هایی بود که دوست داشتم. 
در حالت عادی بهترین راه معرفی این بازیکنان جوان به سطح 
اول، قرار دادن یکی یا دو نفر از آنها در کنار بازیکنان اصلی است، 
اما شرایط در این بازی اینطور بود که دیدید و ما 6 بازیکن جوان 
را راهی میدان کردیم. سرمربی منچسترسیتی اظهارداشت: 
ما برای این بازی به غیر از روبن .دیاز مدافع میانی 
نداشتیم. ناتان .آکه در مراسم خاکسپاری پدرش 
حضور داشت، امریک .لاپورت و جان  .استونز 
هم در وضعیت بهتری هستند اما هنوز قادر به 
بازی کردن نیستند. زینچنکو مصدوم است، کایل .

واکر و فرناندینیو هم آماده نبودند و نمی توانستند 
تیم را در این بازی همراهی کنند. ژوائو.

تمامی  در  اینکه  به خاطر  هم  کانسلو 
بازی های ما به میدان رفته بود، نیاز به 
استراحت داشت. به همین دلایل بود 
که از بازیکنان آکادمی مان استفاده 
کردیم. گواردیولا تصریح کرد: من 
خوش شانس بودم که در بارسلونا 
بزرگ شدم. من با هفت بازیکن از آکادمی 
باشگاه بارسلونا فاتح لیگ قهرمانان اروپا 

شدم که این منحصربه فرد است.  

فوتبالداخلی

بینالملل

وحیدشمسایی
کارشناس  فوتسال

کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال سرمربی تیم استقلال 
را از هرگونه فعالیت فوتبالی محروم کرد. به گزارش سایت 
فدراسیون فوتبال، کمیته اخلاق فدراسیون جدیدترین آرای 

خود را صادر کرد. آرای کمیته اخلاق به شرح زیر است:
  فرهاد مجیدی، سرمربی تیم استقلال تهران به پرداخت 
پانصدمیلیون ریال جزای نقدی محکوم شده است. مجیدی از 
هرگونه فعالیت در حوزه فوتبال و شرکت در مسابقات و ورود 
به ورزشگاه منع شده است و فعالیت وی صرفا پس از اجرای 

حکم و با اخذ تاییدیه از کمیته اخلاق امکانپذیر خواهد بود.
  محمد علی نژاد بازیکن اسبق آلومینیوم اراک به پرداخت 

پانصدمیلیون ریال جزای نقدی محکوم شده است. علی نژاد از 
هرگونه فعالیت در حوزه فوتبال و شرکت در مسابقات و ورود 
به ورزشگاه منع شده است و فعالیت وی صرفا پس از اجرای 

حکم و با اخذ تاییدیه از کمیته اخلاق امکانپذیر خواهد بود.
  احمد حمیدی فرد و مجید ساکی، سرپرست و مربی تیم 
فوتبال آبی پوشان هرکدام به پرداخت یکصدمیلیون ریال 
جزای نقدی محکوم شده است. نامبردگان از هرگونه فعالیت 
در حوزه فوتبال و شرکت در مسابقات و ورود به ورزشگاه منع 
هستند و فعالیتشان صرفا پس از اجرای حکم و با اخذ تاییدیه 

از کمیته اخلاق امکانپذیر خواهد بود.

  هاتف شیخلاری، مربی فوتبال به پرداخت یکصد 
میلیون ریال جزای نقدی و سه ماه محرومیت از هرگونه 
فعالیت ورزشی در زمینه فوتبال محکوم شده است. 
شیخلاری از هرگونه فعالیت در حوزه فوتبال و شرکت در 
مسابقات و ورود به ورزشگاه منع شده است و فعالیت وی 
صرفا پس از اجرای حکم و با اخذ تاییدیه از کمیته اخلاق 

امکانپذیر خواهد بود.
  محمد زارع گشتی به پرداخت یک میلیارد ریال جزای 
نقدی و محرومیت 10 سال از هرگونه فعالیت ورزشی در زمینه 
فوتبال، فوتسال و فوتبال ساحلی محکوم شد. وی از هرگونه 
فعالیت در حوزه فوتبال، فوتسال و فوتبال ساحلی و شرکت 
در مسابقات و ورود به ورزشگاه ها منع شده است و فعالیت 
وی صرفا پس از اجرای حکم و با اخذ تاییدیه از کمیته اخلاق 

امکانپذیر خواهد بود.

با رای کمیته  اخلاق:  

»مجیدی« از فوتبال و حضور در ورزشگاه محروم شد

با برتری  5  بر  صفر  مقابل  »بنگلادش«

جشنـواره  گــل  دخـــتران  ایــران! 

فیروز  کریمی؛ سرمربی تراکتور:
اسپانسر100میلیاردیپیداکنید،دستتانرامیبوسم!

آرمان ملی: تیم فوتبال بانوان کشورمان که 
بیش از 2 سال تعطیل بود در ماه های گذشته 
جان تازه ای گرفته و پس از حمایت های 
فدراسیون فوتبال روزگذشته در اولین دیدار 
خود در رقابت های مقدماتی قهرمانی آسیا به 

پیروزی ۵ بر صفر رسید. 
  از تعطیلی تا حاشیه ها

فعالیت تیم بانوان کشورمان پس از شیوع 
کرونا در ایران حدود دو سال و شش ماه تعطیل 
بود تا آنکه پس از روی کارآمدن شهاب الدین 
عزیزی خادم به عنوان رئیس جدید فدراسیون 
فوتبال فعالیت ها دوباره از سرگرفته شد. مریم 
ایراندوست پس از انتخاب شدنش به عنوان 
سرمربی تیم، در دو اردوی بلاروس و ازبکستان 
تمام تلاش خود را کرد تا تیمی را برای حضور در 
مسابقات زنان آسیا راهی تاشکند کند که حدود 
2 سال ونیم است هیچ تمرین و فعالیتی نداشته 
است. مسئولان فدراسیون فوتبال در این مدت 
سعی کردند شرایط خوبی را برای ملی پوشان 
بانوان کشورمان رقم بزنند. از تدارک اردوهای 
مناسب داخلی و خارجی تا البسه و سفرهای 
اختصاصی با هواپیمایی تحت قرارداد فدراسیون 
همگی نشان از حمایت مسئولان فدراسیون از این 
تیم داشت. مریم ایراندوست گفت: خوشبختانه 
حمایت ها خیلی خوب بوده و دیگر نیاز نداریم 
خودمان را به مسئولان ثابت کنیم. در گذشته 
همیشه در جلسات باید به گونه ای خودمان 
را معرفی می کردیم تا حمایت ها از تیم های 
بانوان انجام شود اما در حال حاضر مسئولان 
فدراسیون شناخت کافی از فوتبال بانوان دارند 
و از صمیم قلب دوست دارند شرایط برابری را 
نسبت به فوتبال آقایان برای بانوان نیز فراهم 
کنند. از اردوی اول تا این لحظه این موضوع کاملا 
مشهود بوده و نیازی نیست تعریف و تمجیدی 
صورت بگیرد، چرا که همه مدیران فدراسیون 
فوتبال مسائل موجود را دنبال می کنند و از آقای 
عزیزی خادم تا خانم موسوی همگی امکاناتی که 
برای تیم ملی نیاز بوده فراهم کرده اند. درواقع 
این کمک ها نیز رسانه ای شده اند و می بینید 
که مجموعه تیم خیلی بهتر از قبل و با تلاش 
فدراسیون با پرواز اختصاصی به ازبکستان رفته 

است. در خصوص لباس تیم ملی پوشاک اورجینال 
در اختیار بازیکنان قرار گرفت تا نگاه های برابری 
را بیش از پیش و با تلاش های مسئولان شاهد 
باشیم. اما موضوع دیگری که در روزهای اخیر 
برای تیم مریم ایراندوست حواشی های زیادی 
ایجاد کرد لباس های تیم ملی بانوان هنگام سفر 
به تاشکند بود. پس از رسانه ای شدن تصاویر 
بدرقه ملی پوشان کشورمان احمد راستینه 
رئیس کمیته تربیت بدنی کمیسیون فرهنگی 
مجلس در گفت وگویی به این لباس ها اشاره 
کرده و گفته است: »متاسفانه آنچه اتفاق افتاده 
نه قابل توجیه است و نه قابل چشم پوشی. وزارت 
ورزش مسئولیت دارد که این موضوع را پیگیری 
کند و فدراسیون هم به خاطر چنین قصوری باید 
پاسخگو باشد.« این سخنان نماینده مجلس 
شورای اسلامی در حالی انجام شد که در مورد 
این لباس ها در فضای مجازی خیلی از کاربران، 
فدراسیون فوتبال به خاطر طراحی لباس برای 
تیم ملی بانوان در سفر به تاشکند آن را تحسین 

کردند.
  برد  پرگل 

دیدار تیم های ملی فوتبال بانوان ایران و 
بنگلادش با نتیجه  ۵ بر صفر به سود تیم ملی 
ایران پایان رسید. نخستین دیدار تیم ملی 
فوتبال بانوان کشورمان از سری رقابت های 
مقدماتی قهرمانی آسیا 2022 - هند دیروز 
برابر بنگلادش در ورزشگاه بنیادکار شهر 
تاشکند برگزار شد و ملی پوشان کشورمان با 

نتیجه ۵ بر صفر پیروز شدند. دقیقه ۴ ملیکا 
متولی گل اول ایران را به ثمر رساند. گلنوش 
خسروی از روی نقطه کرنر در دقیقه 1۴ گل 
دوم ایران را وارد دروازه بنگلادش کرد. دقیقه 
2۹ داور بازی یک ضربه پنالتی به نفع ایران 
گرفت و بهناز طاهرخانی توانست گل سوم ایران 
را وارد دروازه بنگلادش کند. سارا ظهرابی نیا 
دقیقه ۵۴ به جای ثنا صادقی وارد زمین بازی 
شد.  هاجر دباغی دقیقه ۵۵ گل چهارم ایران را 
به ثمر رساند. پنجمین گل ایران از روی نقطه 
پنالتی و در دقیقه 60 توسط بهناز طاهرخانی به 
ثمر رسید. یاسمن فرمانی به جای  هاجر دباغی 
و زهرا قنبری به جای سمانه چهکندی دقیقه 
۷1وارد زمین شدند. مرضیه نیکخواه به جای 
زهرا سربالی و معصومی به جای نگین زندی 
در دقیقه ۹2 وارد زمین شدند. گفتنی است، 
مسئولانی از سفارت ایران در ازبکستان نیز در 
ورزشگاه حضور داشته و این دیدار را از نزدیک 

تماشا کردند.
  تماس عزیزی خادم با  ایراندوست 

پس از پیروزی تیم ملی فوتبال بانوان ایران 
برابر بنگلادش، شهاب الدین عزیزی خادم در 
گفت وگوی تلفنی با مریم ایراندوست، سرمربی 
تیم ملی فوتبال بانوان عملکرد بازیکنان و 
کادرفنی را مطلوب ارزیابی و ابراز امیدواری 
کرد تا در بازی برابر اردن نیز نتیجه مطلوب 
به دست آید و تیم ملی بتواند به مسابقات 
جام ملت های آسیا بانوان صعود کند. وی خطاب 

به ایراندوست گفت: نتیجه برای ما مهم است، 
اما در اولویت نیست. فوتبال بانوان بعداز دوسال 
احیا شده و به رنکینگ بازگشته است. در ادامه 
ایراندوست، ضمن تشکر بابت تماس و حمایت 
عزیزی خادم و امکاناتی که در اختیار بانوان قرار 
گرفته اظهارکرد: نگاه شما به فوتبال بانوان 
سبب دلگرمی بزرگ ما شده و از بابت تمام 
حمایت هایی که از جانب شما صورت گرفت، 
سپاسگزارم. میراثی از گذشته برای ما باقی مانده 
که اگر برابر اردن به تساوی برسیم و شرایط 
هر دو تیم برابر باشد، تیمی که در رنکینگ 
بالاترست به جام ملت های آسیا صعود خواهد 
کرد. وی اضافه کرد: اما کادرفنی و بازیکنان 
همه تلاش خود را در بازی برابر اردن انجام 
می دهند تا بتوانیم جواب اعتماد فدراسیون 
فوتبال را با پیروزی و راهیابی به جام ملت های 

آسیا 2022 هند بدهیم.
AFC  واکنش  

سایت AFC با انتشار گزارشی درباره این 
بازی نوشت، جمهوری اسلامی ایران پس 
از شکست ۵ بر صفر بنگلادش در ورزشگاه 
بنیادکار، حالا تا اولین راهیابی خود به دورنهایی 
جام ملت های زنان آسیا یک پیروزی فاصله 
دارد. این پیروزی تیم مریم ایراندوست را با 
اردن در صدر گروه G برابر کرد و بازی روز 
شنبه، 2 تیم مشخص می کند که چه تیمی 
به دورنهایی این رقابت ها در هند در ماه ژانویه 
صعود خواهد کرد. در ادامه این گزارش آمده 
است، بهناز طاهرخانی کاپیتان ایران 2 بار از 
روی نقطه پنالتی گل زد، ملیکا متولی، گلنوش 
خسروی و هاجر دباغی نیز گلزنی کردند تا تیم 
بنگلادش را که روز یکشنبه در اولین بازی 
خود برابر اردن با نتیجه ۵ بر صفر شکست 
خورده بود، از دوررقابت ها حذف کنند. در 
حالی که بنگلادش اکنون باید برای حضور 
مجدد در رقابت های قهرمانی آسیا در سال 
2026 برنامه ریزی کند، جمهوری اسلامی 
ایران روز شنبه به دیدار تعیین کننده مرحله 
گروهی خواهد رفت و می داند که پیروزی مقابل 
اردن بزرگترین دستاورد تاریخ تیم ملی زنان را 

رقم خواهد زد.

سرمربی تیم فوتبال تراکتور گفت: هر شخصی اسپانسری 
پیدا کند که ۳00میلیارد نه، فقط 100 میلیارد تومان برای 
تراکتور هزینه کند، بین دو نیمه دیدار مقابل پرسپولیس دست 

او را می بوسم.
  نقل وانتقالات 

فیروز کریمی در خصوص بسته بودن پنجره نقل وانتقالاتی 
از  تعدادی  شکایت  به خاطر  اظهارداشت:  تراکتور  تیم 
بازیکنان مان که نتوانستند کمکی به تراکتور کنند، پنجره بسته 
شده است. مسئولان حقوقی باشگاه با تمام توان شان به دنبال 
احقاق حق باشگاه بودند که متاسفانه کار به جایی نرسید و 
در این بین، پنجره نقل وانتقالات ما بسته شد. متاسفانه این 
اتفاق در بدترین زمان ممکن اتفاق افتاد. وی تصریح کرد: با 
تلاشی که مالک و هیات مدیره باشگاه انجام دادند، این مشکل 
تا قسمتی مرتفع شد و قرار است پنجره نقل وانتقالات تراکتور 
در طول هفته جاری باز شود. سرمربی تیم تراکتور با اشاره به 
جذب بازیکنان جدید گفت: سعی کردیم از بین نفراتی که 
می توانستیم جذب کنیم، بهترین ها را به تراکتور بیاوریم و با 
همین نفرات، تمرینات را آغاز کرده ایم. امیدواریم با بازشدن 
پنجره قرارداد این بازیکنان را هم ثبت کنیم و بازیکنان 

تاثیرگذار جدید به خدمت بگیریم.

  نقش  اداره  ورزش وجوانان
کریمی در مورد نقش اداره کل ورزش وجوانان، 
هیئت فوتبال و سایر نهادهای استان در رابطه با 
مشکلات تراکتور عنوان کرد: هیچ اداره، سازمان و 
نهادی نه می تواند برای تراکتور هزینه آنچنانی کند 
و نه توانش را دارد. شرایط هم این اجازه را نمی دهد. 

اگر سازمانی بیرون از استان به دنبال خرید 
امتیاز باشگاه است، به دلیل عشق و علاقه 
به تراکتور نیست. وی افزود: اگر هواداران 

ما فکر می کنند صنایع مس می خواهد 
سرمایه گذاری ۳00 میلیاردی در تراکتور 
انجام بدهد، خیلی سخت در اشتباه 

هستند.
  اسپانسر 

کریمی در مورد اعداد و ارقامی که 
برای هزینه در تراکتور مطرح می شوند، 
گفت: به عنوان اسپانسر، هیچ نهادی 
برای تراکتور ۳00 میلیارد تومان هزینه 

نمی کند. اگر هر شخصی اسپانسری پیدا 
کند که ۳00 میلیارد نه، فقط 100 میلیارد 

تومان برای تراکتور هزینه کند، من در بین دو نیمه دیدار مقابل 
پرسپولیس دست او را می بوسم. هر کس با هر جایگاهی چنین 
وعده ای می دهد، به دنبال عوام فریبی است و چنین موضوعی 
امکان پذیر نیست. سرمربی تراکتور تصریح کرد: امروز از دل 
سرزمین آذربایجان یک نفر پیدا شده، امکاناتش را هم داشته 
و برای تراکتور هزینه می کند. ما بگردیم و ببینیم چند 

نفر از این افراد می توانیم پیدا کنیم. 
  انتظار 

کریمی گفت: آرزو می کنم این ویروس منحوس از 
دنیا برود. خسته شدیم از بس مانند زورو یک ماسک 
به صورت مان زدیم. وجود طرفداران ما 
در استادیوم به اندازه کادرفنی مهم 
است. خیلی مظلوم واقع شدیم که 
همواره با پشت گرمی هزاران هوادار 
وارد ورزشگاه ها می شدیم اما الان 
غریبانه به میدان می رویم. پس 
از 20 سال به تراکتور برگشتم و 
از شانس من، بازهم با مشکلاتی 
مواجه هستیم. در آن سال هم که من 
در تراکتور بودم چنین مشکلاتی وجود 
داشت اما کسی که ادعا می کند تراکتور 
را دوست دارد باید در این روزها ادعایش 
را ثابت کند. با تمام وجود هستیم و از 

هواداران هم، چنین انتظاری داریم.

    دیدار
مدیرعامل سپاهان با نماینده وزیر امورخارجه روسیه 
در سنت پترزبورگ دیدار کرد. همچنین پس از ورود 
هیات باشگاه سپاهان به محل کمپ باشگاه زنیت 
 سنت پترزبورگ، »آزمون« با محمد رضا ساکت و سایر 

اعضای این هیات به گفت وگو پرداخت.

         5  بازیکن ملی پوش
5 بازیکن ملی پوش پیکان در اردوی تیم ملی امید 
حضور دارند. محمدمهدی محبی، سامان فلاح، ایمان 
اکبری، محمدجواد آزاده و علیرضا کوشکی 5 بازیکن 
پیکان هستند که با موافقت مجتبی حسینی در اردوی 

تیم ملی امید حضور یافتند.

          بازگشت
رادوشویچ پس از بازگشت به ایران، در تمرین 
پرسپولیس حضور یافت. »رادو« که دو سال دیگر با 
پرسپولیس قرارداد دارد، در شرایطی تمرین کرد که 
برای دریافت دوزدوم واکسن به کرواسی رفته بود و حالا 

می تواند فعالیت خود را ادامه دهد.
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